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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Tele Radio Stereo, w trakcie

programu La Signora in Giallorosso, analizując głównie ostatni występ

Giallorossich, przeciwko Cagliari.

- Wczoraj byłem na kolacji z przyjaciółmi, oglądającymi mecz. Na 25 osób było tylko

trzech Romanistów, pozostali to kibice Lazio, Juventusu i Napoli. Po golu przyszło

przytulenie od wszystkich.

Minuta zawieszenia...

- Nie zrozumiałem tego. Var jest właściwą ewolucją, gdyż wyjaśnia wątpliwości.

Karnego moim zdaniem absolutnie nie było, bramkarz poszedł ślizgiem, ale Dzeko

zrobił wszystko, aby zostać dotknięty. Jasne, że muszą to sprawdzać, jednak jeśli nie

widzisz czegoś w jasny sposób, nie możesz odwoływać się do sędziego. Co więcej

możesz zobaczyć niż na Var?

Gdyby nie było żółtej kartki na Dzeko, nie sprawdzaliby raz jeszcze?

- Nie, myślę, że osoby sprawdzające Var powiedzieli sędziemu, aby poszedł i

sprawdził. Var jest nową rzeczą, od czasu do czasu są małe błędy, wszyscy

widzieliśmy akcję i moim zdaniem zderzenie było całkowicie nieistotne. 

W przypadku Fazio był gol, mimo że dotknął ręką?

- Bramkarz interweniował, aby wybić piłkę, jeśli skierował ją w kierunku reki Fazio,

gol powinien zostać anulowany. Spalonego nie ma, Fazio mówi, że nie dotknął piłkę

brzuchem i zaliczenie gola jest właściwe.

Mecz tego typu zmienia los rozgrywek ligowych?

- Dziwne rozgrywki, nikt nie chce uciec. Taka wygrana może być pozytywnym

sygnałem, zmienia bieg sezonu zespołu. Wczoraj Roma zasłużyła na wygraną. Nie

strzeliła, gdyż grała dwoma napastnikami, którzy trochę sobie przeszkadzali. Schick

posiada ogromny potencjał, ale musi dojść do formy.

Schick jest mistrzem?

- Gra dobrze, ma liczy i łatwość gry, ale przez pięć miesięcy był zastopowany.

Roma atakuje bardziej tak, aby się bronić czy aby sprawić kłopot rywalom?

- Roma potrzebuje dwóch graczy grających bardzo szeroko, którzy atakują skrzydło i

pole karne. Wczoraj trochę tego brakowało, ale jest też rywal, który grał bardzo

dobrze.
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Jaki sygnał dał Di Francesco wypuszczając do gry Nainggolana?

- Słyszałem o tym i śmiałem się. Roma musiała wygrać z Chievo i Cagliari, aby

pojechać spokojna na mecz z Juventusem.

Var jest do przetestowania?

- Var przynosi polemikę, w piłce była ona zawsze, to gra, która jest wynikiem

polemiki. Z Varem unika się poważnych błędów, musi być testowany, ale musimy

się przyzwyczaić. Na pewno zmieni się protokół, być może trener będzie miał raz na

mecz możliwość, aby poprosić o interwencję. Var jest pomocą dla sędziów.

Jak widziałeś parę Dzeko-Schick?

- Dobrze, grali trochę w tym samym obszarze, ale są różnymi graczami. Dzeko jest

trochę oportunistą w polu karnym, Schick może się rozwijać i jest mocny w grze

jeden na jeden. Trzeba poprawić zrozumienie między tą dwójką.
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